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memo 

  

Aan Regiegroep 

Van Berry van 't Westeinde 

Onderwerp Informatie bespreking ontwikkeling Leijoever 

Datum 15-11-2018 

  

Voorstel aan de regiegroep 

• De raadsinformatie ontwikkeling Leijoever oordeelsvormend bespreken. 

• Daarbij actief ruimte te geven aan belanghebbenden om indien gewenst mee te praten 

• Wanneer (een deel van) de raads- en burgerleden in de oordeelsvormende vergadering vindt 
dat de raad een uitspraak moet doen, aan het slot van de behandeling afspreken hoe we dat 
vormgeven. 

 
Inleiding 
In de regiegroep is op 5 november verzocht om oordeelsvormende bespreking van de 
raadsinformatie van het plan Leijoever in de vergadering van 4 december. 
De raadsinformatie geeft aan hoe het college het plan verder in procedure wenst te brengen. Aan de 
raad wordt expliciet gevraagd dat wanneer de raad nog wensen en / of bedenkingen heeft naar 
aanleiding van de vaststelling van dit verkavelingsplan. Zo ja, dan wordt gevraagd of de raad dit 
oordeel kenbaar kan maken. Dit kan het college meenemen in het vervolgtraject om te komen tot 
een bestemmingsplan en een woningbouwontwikkeling in Riel.  
 
Beeldvorming/oordeelsvorming 
Bij het gesprek staat de vraag uit de raadsinformatie centraal. Bij deze bespreking is er ruimte om via 
spreekrecht, of door actief uitnodigen, ook andere belanghebbenden aan tafel te hebben. 
Voorgesteld wordt om de bewonersvereniging en ontwikkelaar actief uit te nodigen om bij de 
behandeling aanwezig te zijn. 
Oordeelvormen is iets anders dan besluiten. Als de oordeelsvorming niet klaar is met dit gesprek (en 
eventuele toezeggingen van de wethouder), dan moet in de vergadering met elkaar worden 
afgesproken dat we in een besluitvormende vergadering daarover verder praten. Dat kan dan aan de 
hand van een voorstel van het college (zeker verstandig als het juridisch zorgvuldig moet gebeuren of 
wanneer er nog veel (uitzoek)werk nodig is) of een motie van de raad. De voorzitter moet aan het 
eind van de behandeling met de raadsleden een afspraak maken over de manier waarop we nu 
verder gaan.  
De bespreking van de raadsinformatie lijkt hierbij op de manier waarop we het bestemmingsplan 
Abcovenseweg hebben behandeld in de oordeelsvormende vergadering van 3 juli.  
 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Oordeelsvormend/2018/03-juli/20:15/Raadsvoorstel-ongewijzigd-vaststellen-bestemmingsplan-Abcovenseweg-43-Goirle

